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              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  26.11.2020, ora 1400, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 10 consilieri locali 
, din totalul de 11 consilieri locali, fiind absent motivat dl. Năstase Claudiu-Laurențiu.. 
              Participă la ședință părintele paroh al Parohiei comunei Ciocani , Popa Corneliu.. 
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.     
              D-na secretar general comunică faptul că trebuie ales un președinte de ședință , deoarece dl. 
Năstase Claudiu –Laurențiu , care a fost ales președinte de ședință este  absent motivat , având probleme 
de sănătate. 
              D-na secretar- vreau să vă prezint 2 referate înregistrate la nr. 5994/24.11.2020 și  nr. 
6041/26.11.2020   
              Dl. primar- întreabă consilierii locali dacă au convocarea pe care a trimis-o dânsul în data de 
20.11.2020 . 
              D-na secretar întreabă despre ce convocare este vorba . 
              O parte dintre consilierii locali răspund că au primit convocarea cu adresa de înaintare nr. 
5965/20.11.2020 în care precizează că s-a greșit redactarea ordinei de zi , î sensul că , în loc de Parohia 
satului Crâng s-a redactat Parohia comunei Ciocani. 
 .       D-na secretar general înștiințează consilierii locali  că , în conformitate cu art. 135 alin 1 din OUG 
nr. 57/2019, a redactat convocarea nr. 5940/19.11.2020 cu ordinea de zi stabilită  de către dl. primar în 
data de 19.11.2020, cu 4 proiecte de hotărâre pe ordinea de zi , dintre care , la punctul nr. 1 de pe ordinea 
de zi, apare înscris proiectul de hotărâre privind acordarea unui sprijin material/financiar Parohiei 
comunei Ciocani- inițiat de dl. primar Călin Gheorghe, fapt pentru care a și fost invitat să participe la 
ședință părintele paroh Popa Corneliu , iar de convocarea cu același număr 5940/19.11.2020 cu ordinea 
de zi modificată , în sensul că la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi  apare înscris un alt proiect de hotărâre 
și anume acordarea unui sprijin material/financiar Parohiei satului Crâng , comuna Ciocani, inițiat tot de 
primarul comunei Ciocani , convocare ce a fost înaintată cu adresa de înaintare nr. 5965/20.11.2020, ora 
10,30  nu are cunoștință , nefiind redactată de ea , deoarece în data de 20.11.2020  a fost în concediu 
medical , certificat de concediu pe care îl prezintă și consilierilor locali .  
             Prin urmare , fiind în concediu medical în data de 20.11.2020 , nu avea cum să modifice ordinea 
de zi . 
             D-na secretar arată și faptul că pe site-ul Primăriei comunei Ciocani a fost publicată convocarea 
inițială ,cu nr. 5940/19.11.2020, redactată de dânsa, cu mențiunea că a înaintat-o spre semnare d-lui 
primar , în data de 19.11.2020 , spre sfârșitul programului de lucru, omițând din neatenție înscrierea d-lui 
consilier local Ifteme Neculai în convocare , convocare pe care dl. primar a refuzat s-o semneze 
întocmind adresa nr. 5950/19.11.2020 , prin care .i-a returnat convocările pentru că nu au fost redactate 
correct, “ lipsește un consilier  din tabel, aveți grijă la întocmirea documentelor sau să înțeleg că o faceți 
intenționat “ .  
              D-na secretar arată și faptul că a înscris în convocare ,olograf ,numele și prenumele consilierului 
local în cauză, dl. Ifteme Neculai, lăsând convocările pe masa din corpul de clădire în care este biroul d-
lui primar (deoarece dl. primar tocmai ce plecase din sediul Primăriei) pentru a fi semnate de inițiator. 
              D-na secretar arată faptul că proiectul de hotărâre privind acordarea unui sprijin 
material/financiar Parohiei comunei Ciocani trebuie dezbătut în ședința de Consiliu local , deoarece a fost 
lăsat ca măsură de îndeplinit de către Curtea de Conturi.   
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              Dl. primar insistă ca la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi este proiectul de hotărâre privind 
acordarea unui sprijin material/financiar Parohiei Crâng și solicită retragerea proiectului . 
              D-na secretar- retrageți un proiect de hotărâre care nu există?  
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară și se aprobă cu 6 voturi pentru și 4 
abțineri ( dl. Tofan și dl. Mocanu , dl. Diaconu și dl. Hazu.). 
              Părintele paroh al Parohiei Ciocani – nu am nimic cu părintele Popa Alin de la Parohia Crâng , 
cu ceea ce vrea să  îndeplinească, nu am nimic împotrivă , dar mă adresez dumneavoastră , am fost invitat 
la ședință în legătură cu ajutorul acordat Parohiei Ciocani . 
              Dl. primar- am vorbit la Curtea de Conturi Vaslui și mi-au spus că nu se mai poate da retroactiv 
hotărâre de Consiliu local pentru ajutorul material acordat Parohiei Ciocani . 
              Dl. primar- dumneavoastră sunteți în măsură să vă adresați la Curtea de Conturi , la director, și să 
întrebați dacă se mai poate da retroactiv hotărâre de Consiliu local. 
              Dl. primar - și dacă sunteți de accord mergem împreună la Vaslui , la Curtea de Conturi în 
legătură cu această problemă. 
              Se prezintă ordinea de zi , se supune la vot , fiind aprobată cu 6 voturi pentru , 3 voturi 
împotrivă(dl Tofan, dl. Mocanu , dl. Diaconu) și o abținere (dl. Hazu). 
              D-na Giușcă propune să fie ales președinte de ședință dl. Dobrin pentru această ședință de 
Consiliu local.  
             Dl. Petrovici propune  să fie ales președinte de ședință tot dl. Dobrin  pentru această ședință de 
Consiliu.  
             Dl. Hazu propune  să fie ales președinte de ședință  dl. Tofan  pentru această ședință de Consiliu 
local.  
             Dl. Diaconu propune  să fie ales președinte de ședință  dl. Tofan  pentru această ședință de 
Consiliu local.              
             Dna secretar- din moment ce eu nu am primit convocarea întocmită și semnată de dl primar și nu 
am avut cunoștință de ordinea de zi modificată , constat că nu există proiectul de hotărâre privind 
acordarea unui sprijin material/financiar Parohiei Crâng. 
             Părintele paroh Popa Corneliu dorește să prezinte în Consiliul local documentele justificative 
pentru sprijinul material acordat în anul 2018,  ce a constat în materiale de construcții și anume : cererea 
pe care am făcut-o d-lui primar , prin care de la Sectorul  construcții bisericești și patrimoniu de la 
Episcopia Hușilor am primit binecuvântarea pentru primirea ajutorului pentru biserică, pentru casa 
praznicală,  am declarația pe proprie răspundere , am devizul de lucrări F1, F2, , recapitulația, formularele 
C6, C7, mâna de lucru a fost în regie proprie și având în vedere deficitul pecuniar , m-am înțeles și cu 
ceilalți factori din Parohie să mă ajute , am autorizația de construire , CUI  Parohie, pozele făcute la casa 
praznicală și aș fi vrut ca dl. primar să mă privească în ochi , aș fi vrut ca ișirea mea la pensie peste 1 an, 
2 ani, 4 ani să fie un deziderat frumos. 
             Aș fi vrut ca ceea ce –mi aparține să-mi fi dat un crez, ceea ce mi s-a dat  nu este pentru uzura 
mea personală, ci este pentru biserică , iar biserica nu este a mea , este a enoriașilor, am regretul că nu pot 
oferi enoriașilor de la Crâng serviciile mele religioase . Îl salut pe preotul din Parohia Crâng și cred că va 
aduce un ajutor imperios reparației bisericii.    
            Având în vedere că nu sunt de ajuns banii de la populație , trebuie și de la Primărie să solicite un 
ajutor și sunt sigur că îl va primi. 
            Dl. primar- vă puteți adresa Curții de Conturi , că nu se poate da hotărâre de Consiliu local 
retroactiv. 
            D-na Giușcă- ați primit materialele?  
            Părintele paroh Parohia Ciocani- dacă dl. primar ar fi avut respect pentru mine. 
            D-na Giușcă- ați primit sprijinul?  
            Dl. primar- aveți cuvântul meu că mergem împreună la Curtea de Conturi . Știu că aveți nevoie și 
de un clopot!  
            Părintele paroh Popa Corneliu – mai am o cerere pentru un sprijin bănesc, pentru 2 clopote , 
ambele sunt stricate , eu am făcut o cerere . 
             Dl. Lăzărescu- cam cât ar costa?  
             Părintele paroh – chiar dacă sunt bani numai în parte , eu voi strange de la enoriași cealaltă parte. 
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             D-na secretar- dacă o să mai trebuiască documente justificative la această cerere o să vă 
înștiințăm.              Se prezintă referatul de aprobare. 
             Se prezintă raportul compartimentului de resort pentru primul proiect de hotărâre și avizul 
comisiei de specialitate a Consiliului local. 
             Supusă la vot propunerea pentru ca dl. Dobrin să fie ales președinte de ședință pentru această 
ședință de Consiliu local se adoptă proiectul de hotărâre cu 6 voturi pentru și 4 voturi împotrivă ( dl. 
Tofan, dl. Hazu, dl. Mocanu și dl. Diaconu votează împotrivă).                 
             Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre privind aprobarea programului 
de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei , în perioada de iarnă 15 
noiembrie 2020- 15 martie 2021  –  inițiator- primarul comunei Ciocani și  referatul de aprobare. 
             D-na Giușcă – solicităm documentația de ședință să ni se dea la timp.  
             D-na secretar- ați solicitat și nu vi s-a dat? 
             Dl. Mocanu – este o firmă anume care execută aceste lucrări? Ați enumerat niște utilaje : 
tractoare, buldoescavator? 
             Dl. Tofan anunță că , din motive obiective, trebuie sa plece din sala de sedinte. 
             Dl. primar- legat de tractoare, nu este nici o firmă care să execute lucrările de deszăpezire , 
buldoescavatorul nostru face față la aceste lucrări. Vom apela la persoanele care au tractoare fără bani și 
contracost va fi numai combustibilul . 
             Dl. Hazu- dl. primar de la Pogana s-a cam supărat că greiderul se cam strică aici la Ciocani și că 
ei trebuie să-l repare.  
             Dl. primar- este invers.  Dl. Cristi cei de la drumurile județene sunt foarte operativi. 
             Dl. Hazu- dar parazăpezi nu mai pun? 
             Dl. primar- nu s-a stat înzăpezit. 
             Dl. Hazu – nu am văzut niciodată pe nimeni ca să dea cu lopata? 
             D-na Giușcă – problema este că nu avem viceprimar. 
             Dl. primar- în ultimii 2 ani nu am avut probleme cu deszăpezirea. 
             Dl. Lăzărescu- noi vorbim de drumul județean sau de drumurile comunale?   
             Dl. primar- nu te poti pune cu natura. 
             D-na secretar- referitor la componența comandamentului de iarnă puteți face propuneri și pentru 
alte persoane. 
             Dl. Lăzărescu trebuie să facă ceva?  
             Dl. primar- nu face nimic. 
             Dl. Lăzărescu- nu vreau să fac parte  din comandament. Propun pe dl. Mocanu să facă parte din 
comandamentul de iarnă. 
             Dl. Dobrin- eu o propun pe d-na Țîmboi . 
             Supusă la vot propunerea pentru dl. Mocanu se adoptă cu 5 voturi  pentru și 4 abțineri. 
             Supusă la vot propunerea pentru d-na Țîmboi se adoptă  în unanimitate de voturi. 
             Dl. Lăzărescu- dacă o să avem un viceprimar la comanda d-lui primar o să vedem ce o să facă.  
             Se prezintă raportul compartimentului de resort și dl. Mocanu prezintă avizul comisiei de 
specialitate. 
             Supus la vot cel de-al doilea proiect de hotărîre se adoptă  cu 6 voturi pentru , 4 abțineri . 
             Dl. Tofan anunță că , din motive obiective, trebuie sa plece din sala de sedinte. 
             Președintele de ședință prezintă cel de-al treilea proiect de hotărâre privind desemnarea domnului 
consilier local Dobrin Valentin-Mircea pentru  a reprezenta Consiliul local în Consiliul de Administraţie 
al unităţilor de  învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui - inițiator primarul comunei Ciocani și 
referatul de aprobare. 
             D-na secretar- puteți face alte propuneri nominale. 
             Dl. Mocanu- eu îl propun pe dl. Hazu.    
             Dl. Mocanu- vreau niște argumente privind propunerea pentru dl. Dobrin. 
             Dl. primar- este aproape de școală, are copii la școală , are o experiență și din anii din urmă. 
             D-na Giușcă- fiind aproape de școală , dl. Dobrin poate ține legătura cu școala . 
             Dl. Mocanu – dl. Ifteme are 3 copii cu studii superioare , de ce nu-l propuneți pe el?  
             Dl. Mocanu – îl propune pe dl. Ifteme. 
             Se prezintă raportul compartimentului de resort și avizul comisiei de specialitate. 



             Supus la vot proiectul de hotărâre nr. 3 de pe ordinea de zi se adoptă  cu 7 voturi pentru , 2 
abțineri . 
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            Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre privind desemnarea doamnei consilier 
local Țîmboi Crina pentru  a  reprezenta Consiliul local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea 
calităţii în cadrul unităţilor de învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui- inițiator primarul comunei 
Ciocani  și referatul de aprobare. 
             Se prezintă raportul compartimentului de resort și avizul comisiei de specialitate. 
             Supus la vot ultimul proiect de hotărâre  de pe ordinea de zi se adoptă  cu 6 voturi pentru și 3 
abțineri .  
             D-na secretar- vreau să vă prezint 2 referate înregistrate la nr. 5994/24.11.2020 și la nr. 
6041/26.11.2020, unul se referă  la faptul că i-am adus la cunoștință  d-lui primar despre necesitatea  
inițierii unui proiect de hotărâre de rectificare a bugetului local conform adresei ANAF nr. 
4498/27.08.2020 și a referatului contabil nr. 5557/26.10.2020 , iar celălalt referat cu nr. 6041/26.11.2020 
reprezintă un răspuns la  documentele întocmite de  dl. primar  cu nr. 5942/19.11.2020 și de d-na contabil 
cu nr.  nr. 5943/ 19.11.2020 .  
             Dl.. Lăzărescu- în legătură cu gunoiul , noi comuna Ciocani suntem buni de plată, nu puteți încasa 
taxa de salubrizare cu 2 tomberoane. 
             Vă rugăm să vă dați interesul și să luați măsuri să nu se mai oprească bani pentru apă și gunoi. 
             Dl. primar- am dat dispoziție să nu se mai oprească taxa pe gunoi de la cetățeni , am vorbit cu 
firma respectivă și i-am spus că  nu mai plătim acești bani.  
             Rămâne ca din ianuarie , anul următor ,să achiziționăm un tomberon pentru fiecare gospodărie. 
             Va trebui ca, Consiliul local să aprobe cumpărarea acestor tomberoane. 
             Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                    Dobrin Valentin-Mircea                                                                     Abaza Iosefina                                 
 
 
 
 
 
 
 


